

LAT

Izremontēts 2-istabu dzīvoklis centrā 750m no jūras Alejas ielā 23/35, Liepājā. Balkons ar skatu uz Jāņa Čakstes laukumu. Renovēta māja, horizontālā apkure ar individuālo skaitītāju, 41,4 kvm, 3. stāvs, vidus dzīvokli, viesistaba caurstaigājama, vannas istaba – tualete kopā, visas ērtības, silts un saulains, māju apsaimnieko firma "Livonijas nami", pagalmā automašīnu stāvvietas. Mājai ir izmaksāts renovācijas kredīts. Dzīvoklis ir labā stāvoklī, ir plastmasas logi, jauni radiatori, dzelzs ārdurvis, lamināta grīdas, jauna santehnika un elektroinstalācija, iebūvēta virtuves iekārta, iebūvēts drēbju skapis.

Cena: 62000 €



RUS

Отремонтированная 2-комнатная квартира в центре 750м от моря на улице Алеяс 23/35, Лиепая. Балкон с видом на площадь Яниса Чаксте. Реновированный дом, горизонтальное отопление с индивидуальным счетчиком, 41,4 кв.м., 3. этаж, средняя квартира, проходная гостиная, ванная - туалет совмещены, все удобства, теплая и солнечная, дом управляет компании "Livonijas nami", парковочное место во дворе. За дом выплачен кредит реновации. Квартира в хорошем состоянии, пластиковые окна, новые радиаторы, входные железные двери, полы ламинат, новая сантехника и проводка, встроенная кухня, встроенный шкаф.

Цена: 62000 €



ENG

Renovated 2-room apartment in the center 750m from the sea on Alejas street 23/35, Liepāja. Balcony with a view of Jānis Čakste square. Renovated house, horizontal heating with individual meter, 41.4 sq.m., 3rd floor, middle apartment, walk-through living room, bathroom - toilet together, all amenities, warm and sunny, the house is managed by the company "Livonias nami", parking space in the yard. A renovation loan for the house has been paid of. The apartment is in good condition, has plastic windows, new radiators, iron exterior doors, laminate floors, new plumbing and electrical installation, built-in kitchen, built-in wardrobe





Price: 62000 €



